
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 388 (Alm. del), som Sund-
hedsudvalget har stillet til indenrigs- og sund-
hedsministeren den 16. maj 2006 
 

Spørgsmål 388: 
"Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 2. maj 2006 fra Falck ved-

rørende elektroniske patientjournaler i ambulancer." 

 

Svar: 
Den præhospitale indsats er vigtig i forhold til at sikre sammenhængende 

og effektive behandlinger. Jeg har derfor også med interesse noteret mig 

de gode erfaringer, man har gjort sig med elektroniske ambulancejournaler 

i Nordjyllands Amt. 

 

I forbindelse med den fremtidige udvikling af EPJ i sundhedsvæsenet vil 

det kunne være relevant nærmere at belyse mulighederne i anvendelsen af 

elektroniske ambulancejournaler.  

 

Jeg vedlægger til udvalgets orientering brev, som d.d. er sendt til Allan Sø-

gaard Larsen, Falck Danmark A/S. 
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